SHARPE MIXERS INC 美国沙普搅拌器公司

CERTIFICATE OF AUTHORIZATION 授权证书

SHARPE ENTERPRISE DEVELOPMENT (SHANGHAI) CO.,LTD 沙普企业发展(上海)有限公司

AUTHORIZED AREA: People's Republic of China (Including Special administration Regions of Hong Kong and Macau), Vietnam, Thailand, Malaysia, Singapore and India.

授权区域:中华人民共和国(包括香港和澳门特别行政区)、越南、泰国、马来西亚、新加坡和印度。

AUTHORIZED CONTENT: Sharpe Enterprise Development (Shanghai) Co., Ltd. is the only holding branch of Sharpe Mixers Inc in China. Sharpe Enterprise Development (Shanghai) Co., Ltd. is authorized by Sharpe Mixers Inc to manufacture and assemble Mixers and to maintain and use the brand "Sharpe Mixers". Sales of the above products and components are allowed in the designated territory, and there is no distributor in China and above authorized territory.

授权内容: 沙普企业发展 (上海) 有限公司是美国沙普搅拌器公司在中国唯一的控股分公司;现 美国沙普搅拌器公司授权沙普企业发展(上海)有限公司生产组装搅拌器及"Sharpe Mixers"品 牌的维护和使用,并允许在指定区域内销售以上产品及零部件等;且在中国区域及以上授权区域 没有任何代理经销商。

AUTHORIZED DISTRIBUTER DETAILS:

COMPANY: Sharpe Enterprise Development (Shanghai) Co., Ltd.

ADDRESS: ; No. 2575 Shitai Road, Baoshan Industrial Park, Shanghai City, China.

. Tel: (86) 021-66020366, Fax: (86) 021-56043330

授权经销商详细信息:

公司名称:沙普企业发展(上海)有限公司

地址:中国.上海市宝山工业园区石太路 2575 号

电话: (86) 021-66020366, 传真: (86) 021-56043330

AUTHORIZATION:

THIS CERTIFICATE OF AUTHORIZED IS ISSUED SHARPE MIXERS INC TO SHARPE ENTEPRISE DEVELOPMENT (SHANGHAI) CO.,LTD.

授权: 该授权证书由美国沙普搅拌器公司颁发给沙普企业发展(上海)有限公司使用。

CERTIFICATE VALID: August 7st, 2021 TO August 6st, 2029

有效期; 2021年8月7日至2029年8月6日

Benhear

For and on behalf of SHARPE MIXERS INC

Authorized Signature(s)

VP and general Manager Sharpe Mixers Inc

New York USA

benhear@sharpe-mixers.com

Subscribed and Sworn to

before me on this .202

NOTARY PUBLIC

RICHARD LEE NOTARY PUBLIC-STATE OF NEW YORK No. 01LE6371340 Qualified in Queens County

Certificate Filed in New York County My Commission Expires February 26, 2022